

## REFERAT FAU MØTE 11.12.18 18.00-20.00

Oppmøtte:

(FAU medlemmer) Øyvind, Andreas, Linda, Vibeke, Torgeir, Ingvild, Marit, Arve, Arjan, Kai.

(Rektor) Kjerstin.

(SFO) Lars-Kristtian.

### 1. Godkjenning av innkalling og agenda

- Godkjent.

### 2. Informasjon fra skoleledelsen

- Rektor presenterte ny SFO avdelingsleder Lars-Kristian.

- 5.-7. trinn får en endring på timeplan etter jul. Onsdager blir det skoledag fra kl0830-1300. Litt endring av rekkefølgen på fagene på timeplan også. Mer info om dette sendes ut på trinnene før jul.

- I forbindelse med 40-års jubile, gir rektor 1 stk skolekatalog i gave til alle elever.

- Litt negative tilbakemeldinger på brudd av ordensreglement på ungdomstrinnet. Nærbutikken og apoteket klager på elever som er der borte i friminutter etc.

- SFO oppgraderes stadig. Venter på litt møbler samt noe stoff som skal brukes som romdeler og lydtemper. Blir kanskje invitert til «nyåpning» av SFO baser ved en senere anledning.

### 3. Informasjon fra og innspill til Samarbeidsutvalget og Skolemiljøutvalget

- Går an for de som henvender seg å arrangere burdsdagsbesøk (kun små-trin/mellom-trinn); man må da henvende seg til rektor. Usikkert enda hvilke rom som blir mulig å låne. Kun på dager når tilsynsvakt er på jobb. Må muligens utarbeides et regeverk rundt dette.

### 4. Økonomistatus

- Ca 30.000kr på konto. Ikke alle faktura som er betalt enda. Estimerer å sitte igjen med 20.000kr etter de er betalt. Veldig bra oppdekking av utgifter til Lysfest med mer, via sponsormidler.

### 5. Relasjon FAU og klassekontakter: status og drøfting

- Må se på måten vi kaller inn til eventer etc. Er klassekontakter rett kanal?

### 6. Informasjonssaker og tilbakemeldinger fra ulike grupper under FAU

#### a. Natteravner Bergen Vest

##### i. elevkort 2 og hvordan vi kan purre på de som mangler (rektor)

- bruke klassekontater til å samle inn/bruke lærerene?

- gruppen må være mer målrettet på å få inn elevkort på de få man nå mangler. Er noen klasser hvor man mangler mange, mens andre har man neste 100% dekning på.

##### ii. møte med klassekontakter

- Bruke facebook til å annonsere ut ting, men bruke klassekontakter til å spre link i sine klasser. Bruke klassekontakter til å kalle inn til raving. Få de til å aktivt melde ifra til gruppen, hvem som har meldt seg til å ravne.

##### iii. tydeligere informasjon om natteravnene

- Sende ut tidligere, og tydeligere info. Sende ut standard infoskriv til alle via epost, og via Facebook. Fremme innlegg om ravning via «Facebook Ads»? Skolen kan sende ut SMS til foreldre, om ravning.

#### b. Trafikkgruppen

- Rektor må lage en trafikksikringsplan og inviterer gruppen til å delta i dette arbeidet. Har en mal, på hvordan en slik plan kan se ut.

- «Barnetråkk» kan brukes til å lage et «google-maps» kart på hvor barna bor og går til skolen.  
- Forespørsel om det går an å gå i dialog med Vegvesenet ang. å lage bussholdeplassene lengre, i området. Mange busser samtidig på stoppene. Evt. forhøre seg med Skyss/Tide om bussene kan legge om rutene litt, slik at det ikke stopper 4 busser samtidig på stopp som max takler 2 busser.

#### c. Skolemiljøgruppen

##### i. Kontaktperm

- Lage ny versjon. Gjerne elektronisk. Har den gamle versjonen i PDF (men den er ikke veldig god). Kan sendes ut igjen, før ny versjon er klar (kanskje til våren). Bruker FUG som utgangspunkt for å lage ny versjon.

##### ii. Traumebevisst omsorg (TBO)

- TBO arrangement en kveld, for foreldre? Type foreldremøte. Finne en innleder? Ressurscenter mot traumatiske hendelser, ble nevnt som en instans man kan forhøre seg med.

##### iii. Byttedag

- Ønske om å arrangere en «byttdag». Kan koordineres sammen med Arrangementgruppen i FAU.

#### d. Arrangementsgruppen, inkl. Lysfest

- Mye oppmerksomhet fra foreldre og andre på facebook gruppen. Lysfest innlegget er blitt innlegget med flest liker-klikk. Oppfordring om å også legge ut videosnutter, ikke bare foto, når man arrangerer. Mange som ønsker at det arrangeres Lysfest igjen, og mange som har sagt de vil bidra med å arrangere neste gang. Vurdere å ha et litt lengre fakkeltog neste gang? Rektor foreslår at man kanskje kan vurdere forskjøvet skoledag, slik man gjorde med suksess på 40-års jubileumet.  
- konstituering av nytt 17.mai styre pågår.

#### 7. Eventuelt

- Arjan må trekke seg fra FAU, pga de skal flytte. Må velges ny representant fra trinnet han representerer, samt ny representant (kasserer) i FAU styret.

- Årshjul, sak som må tas opp på neste FAU møte over nyttår.

- BRAK (Barnas Røde Kors): behov for flere foreldre som kan bidra med å starte opp i Olsvik. Man har allerede 1 forelder som kan lede dette, men må ha med seg flere.

NESTE FAU MØTE: TORSDAG 17.JANUAR 2019, KL18:00-20:00